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To:

From:

Sent: Tue 3/16/2021 9:24:03 AM

Subject: RE: Kernteam Covid-19-vaccinatieprogramma RIVM vraagje

Received: Tue 3/16/2021 9:24.03 AM

.Ci
Nee, ik denk dat de minister ongelofelijk goed in de materie zit. Het idee was dat we het meer human interest-

achtig zouden doen toch? Jij gaf aan dat de minister graag meer inzicht wilde de impact van grote wijzigingen in het

vaccinatieprogramma. Wat dat doet met onze mensen. Ik denk dat we daar prima 15 minuten uit de losse pols over

kunnen praten maar hoor graag als jij en/of EEE dat anders inschatten. De minister kent een aantal mensen uit

het kernteam al goed, dus denk dat dit wel los loopt.

Groet, BREN
prom: EXEC] EXE]BESETviSent: dinsdag 16 maart 2021 10:15

To: FE IESEDHNESE0 rivm n>
Subject: RE: Kernteam Covid-19-vaccinatieprogramma RIVM vraagje

Importance: High

|
Vraagije:

Zijn er op inhoud specifieke punten die het Kernteam wel bespreken/toelichten met de minister?

Groet

Rijksinstituut voor Volksgezondheid en Milieu / Bureau Directieraad

Antonie van Leeuwenhoeklaan 9 | Postbus 1 | 3720 BA Bilthoven

T

rivm.nl

Aanwe:i EE
rrom: SE IEEE rivm.nl>

Sent: dinsdag 16 maart 2021 07:23

Subject: Kernteam Covid-19-vaccinatieprogramma RIVM

Alstu!


